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PROTOKÓŁ Nr XXXII/09 
z Sesji Rady Miejskiej w Ozimku 

odbytej w Urzędzie Gminy i Miasta w Ozimku 
w dniu 30 marca 2009 r. 

 
Na stan 21 Radnych udział wzięło 20, co stanowi 95,24 % frekwencji, a zarazem stanowi to 
quorum do podejmowania uchwał. 

Uczestniczący w Sesji : 
1. Jan Labus – Burmistrz Ozimka, 
2. Marek Korniak – Z-ca Burmistrza Ozimka, 
3. Maria Błahuta – Skarbnik Gminy,  
4. Barbara Durkalec- Sekretarz Gminy, 
5. Paweł Konop – Radca Prawny Urzędu, 
6. Katarzyna Smolnik – Kierownik Referatu Organizacyjnego 

oraz przybyli goście według załączonej listy. 
 

Obowiązki sekretarza sprawowała Radna Koczur Aldona. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku Joachim Wiesbach – przywitał wszystkich 
obecnych na Sesji oraz powiedział, iŜ protokół z sesji z dnia 27 lutego 2009 r. jest wyłoŜony 
do wglądu i jeśli nie będzie uwag zostanie przyjęty poprzez głosowanie w końcowej części 
sesji. Następnie poinformował, iŜ radni otrzymali ustalony przez niego porządek obrad wraz z 
zawiadomieniem. Zaznaczył, Ŝe w dniu dzisiejszym wpłynęło pismo od Burmistrza Ozimka 
SO.K.0052-11/09, które odczytał – stanowi ono załącznik do niniejszego protokołu. Na 
koniec zadał pytanie, czy do porządku obrad są jakieś uwagi bądź inne propozycje? 
 
Przewodnicząca Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Barbara Starzycka                                 
– wnioskowała o  ujecie w porządku obrad tematu ,,Działalność merytoryczna Domu 
Kultury”. Zaznaczyła, Ŝe Komisja Oświaty i Polityki Społecznej zajmowała się tym tematem 
w bieŜącym miesiącu i chciałaby zapoznać Radę z wypracowanym stanowiskiem i prosić o 
przyjęcie tegoŜ stanowiska jako stanowiska Rady Miejskiej.  
Burmistrz Ozimka J. Labus – nawiązując do punktu ,,informacja na temat dalszego 
funkcjonowania Stowarzyszenia Dinopark” poinformował, Ŝe miał przyjechać na dzisiejszą 
sesję Marszałek Kostuś, aby przedstawić Radzie plan działania jaki zakłada Stowarzyszenie. 
JednakŜe Marszałek nie dotrzymał terminu i w związku z tym poprosił o przesuniecie tegoŜ 
tematu na następny miesiąc.  
 
Radni oraz Burmistrz  nie zgłosili więcej propozycji zmian porządku obrad.   
 

Porządek obrad :  
I.  Interpelacje Radnych 
II.  Podjęcie uchwał: 

1.  zmieniającej uchwałę w sprawie modernizacji sieci wodociągowej oraz budowy 
kanalizacji na terenach wiejskich Gminy Ozimek 
( projekt uchwały, Druk Nr 21),  

2.  w sprawie zbycia mienia gminnego 
( projekt uchwały, Druk Nr 1),  
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3.  w sprawie zbycia mienia gminnego   
( projekt uchwały, Druk Nr 2),  

4.  w sprawie zbycia mienia gminnego  
( projekt uchwały, Druk Nr 3),  

5.  w sprawie zbycia mienia gminnego 
(projekt uchwały, Druk Nr 4), 

6.  w sprawie nabycia mienia gminnego 
( projekt uchwały, Druk Nr 5),  

7.  w sprawie nabycia mienia gminnego 
( projekt uchwały, Druk Nr 6),  

8.  w sprawie uŜyczenia nieruchomości na okres 5 lat  
( projekt uchwały, Druk Nr 7),  

9. w sprawie wydzierŜawienia mienia gminnego 
( projekt uchwały, Druk Nr 8 ),  

10.  w sprawie określenia zasad zawierania na kolejny okres umów dzierŜawy, najmu i 
uŜyczenia zawartych na czas oznaczony do trzech lat  

               ( projekt uchwały, Druk Nr 9),  
11. w sprawie diet i zwrotu kosztów podróŜy dla przewodniczących organów 

wykonawczych jednostek pomocniczych 
               ( projekt uchwały, Druk Nr 10),   

12. w sprawie zatwierdzenia ,,Planu odnowy wsi Krasiejów na lata 2009 – 2016” 
               ( projekt uchwały, Druk Nr 11),  

13. w sprawie dostosowania opisu granic obwodów głosowania Gminy Ozimek do stanu 
faktycznego 

               ( projekt uchwały, Druk Nr 12),   
14. w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania w Szpitalu EuroMediCare Św. 

Rocha w Ozimku 
               ( projekt uchwały, Druk Nr 13),   

15. w sprawie wniesienia do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Opolu skargi 
na rozstrzygniecie nadzorcze Wojewody Opolskiego 

               ( projekt uchwały, Druk Nr 14),   
16. w sprawie zaciągnięcia kredytu 

               ( projekt uchwały, Druk Nr 15),   
17. w sprawie zaciągnięcia poŜyczki/kredytu 

               ( projekt uchwały, Druk Nr 16),   
18. w sprawie udzielenia dotacji celowej 

               ( projekt uchwały, Druk Nr 19),   
19. w sprawie zmiany budŜetu gminy na 2009 r.  

               ( projekt uchwały, Druk Nr 17),   
20. uchylająca uchwałę w sprawie ustalenia stawki procentowej z tytułu wzrostu 

wartości nieruchomości objętych decyzją o warunkach zabudowy 
               ( projekt uchwały, Druk Nr 18),   

21. zmieniająca uchwałę w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają z końcem 
2008 r.  

               ( projekt uchwały, Druk Nr 20). 
III.  Ocena działalności na rzecz promocji gminy, rozwój infrastruktury turystycznej. 
IV.  Ocena Prac Stowarzyszeń dofinansowanych przez gminę: 

- kryteria przyznawanych kwot na poszczególne stowarzyszenia, 
- stopień i zasadność wykorzystania przyznanych środków w ubiegłym roku. 

V. Działalność Merytoryczna Domu Kultury. 
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VI.  Sprawy róŜne i organizacyjne. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach  – poprosił o przegłosowanie wyŜej 
przedstawionego porządku obrad. 

Przedstawiony porządek obrad został przyjęty jednogłośnie – 20 głosów ,,za”. 
 
 

Ad. I  I N T E R P E L A C J E    R A D N Y C H : 
 

Przewodniczący Rady  J. Wiesbach – poinformował, Ŝe między sesjami nie wpłynęła Ŝadna 
interpelacja.    
 

 
Ad. II. P O D J Ę C I E    U C H W A Ł  : 

Pkt II.1                 
Przewodniczący Obrad  J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały zmieniający uchwałę w 
sprawie modernizacji sieci wodociągowej oraz budowy kanalizacji na terenach wiejskich 
Gminy Ozimek zawarty w druku nr 21. Poinformował, Ŝe powyŜszy projekt został Radzie 
przedstawiony przed sesją w dniu dzisiejszym prosząc o jego wyjaśnienie.  
 
Wyjaśnienia dokonał Prezes Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej 
Jan Fujak -  informując, iŜ 27 lutego br. spółka PGKiM złoŜyła wniosek do Narodowego 
Funduszu Ochrony Środowiska o dofinansowanie projektu związanego z budową kanalizacji. 
23 marca br. otrzymano pismo z Narodowego Funduszu będące wynikiem oceny formalnej i 
jeden z punktów dotyczy uchwały Rady Miejskiej w Ozimku, która była podjęta w 
październiku 2008 r. W poprzedniej uchwale zabrakło nazwy projektu „ Poprawa jakości 
wody pitnej i uporządkowanie gospodarki ściekowej w Gminie Ozimek – Trias Opolski ”, nie 
sprecyzowano, czy uchwała jest zwrócona do Burmistrza działającego w imieniu własnym 
bądź Gminy Ozimek, oraz nie podano, kto obecnie jest właścicielem wszystkich udziałów 
spółki Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Sp. z o.o. Dodał, Ŝe został 
przygotowany poprawiony projekt uchwały, który został Radzie przedłoŜony i ma nadzieję, 
Ŝe wyczerpie Ŝyczenia Narodowego Funduszu.    
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – zadał pytanie, czy są jakieś 
uwagi bądź pytania do powyŜszego projektu uchwały.  
 
Nikt nie miał uwag.    
 
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie uchwałę                    
Nr XXXII/297/09 zmieniaj ąca uchwałę w sprawie modernizacji sieci wodociągowej oraz 
budowy kanalizacji na terenach wiejskich Gminy Ozimek – 20 głosów ,,za”. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – ogłosił 5 minut przerwy.  
 

PO   PRZERWIE 
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Pkt II.2 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie  zbycia mienia 
gminnego zawarty w druku nr 1. Poinformował, Ŝe wszystkie Komisje pozytywnie 
zaopiniowały powyŜszy projekt uchwały oraz zadał pytanie, czy ktoś chciałby zabrał głos? 
 
Nikt nie chciał zabrać głosu w dyskusji.    
 
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie uchwałę                   
Nr XXXII/298/09 w sprawie zbycia mienia gminnego  – 20 głosów  „za”. 

Pkt II.3 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie zbycia 
mienia gminnego zawarty w druku nr 2. Poinformował, Ŝe wszystkie komisje pozytywnie 
zaopiniowały powyŜszy projekt uchwały. Następnie zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś uwagi, 
zapytania? 
 
Nikt nie miał pytań.   
 
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła większością głosów uchwałę                   
Nr XXXII/299/09 w sprawie zbycia mienia gminnego  – 19 głosów „za” przy                              
1 ,,wstrzymującym się”.  

Pkt II.4 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku  J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały            
w sprawie zbycia mienia gminnego zawarty w druku nr 3.  Poinformował, Ŝe wszystkie 
komisje pozytywnie zaopiniowały powyŜszy projekt uchwały. Następnie zadał pytanie, czy 
ktoś ma jakieś uwagi? 
 
Nikt nie miał Ŝadnych uwag. 
 
Z-ca Burmistrza M. Korniak – poinformował, iŜ omyłkowo w uchwale wpisano 
miejscowość Szczedrzyk, a powinna być miejscowość Pustków, poniewaŜ mieści się to w 
granicach administracyjnych tej wioski.   
 
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie Uchwałę                 
Nr XXXII / 300 / 09 w sprawie zbycia mienia gminnego – 20 głosów ,,za”.  

Pkt II.5 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie zbycia mienia 
gminnego zawarty w druku nr 4. Poinformował, Ŝe Komisja Oświaty i Polityki Społecznej z 
Komisją Gospodarczą wnioskowały o wykreślenie z §1 zapisu ,,części działki nr 110/1 km 
2 o powierzchni około 0,0050 ha, zapisanej w księdze wieczystej Sądu Rejonowego w Opolu 
Kw nr OP10/00074868/6, natomiast Komisja Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa 
Publicznego i Ochrony P. PoŜ. jak i  Komisja Rewizyjna wyraziła negatywną opinię nt. 
sprzedaŜy w/w działki. Następnie poinformował, iŜ Burmistrz Ozimka pozostawił swój 
projekt uchwały bez zmiany więc zostanie przeprowadzone głosowanie cząstkowe. Przed 
przystąpieniem do głosowania zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś uwagi.  
 
Głos w dyskusji zabrali : Przewodniczący Komisji Rewizyjnej J. Wierny – pytając Z-cę 
Burmistrza, czy sprzedaŜ mienia zawartego w drugiej części uchwały został skonsultowany z 
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mieszkańcami wspólnoty przy ulicy Opolskiej. Dodał, Ŝe na komisji poddał pod głosowanie 
wniosek, który nie został przegłosowany, Ŝeby tą działkę sprzedać z podziałem na drobniejsze 
działki i w pierwszej kolejności kupno zaproponować mieszkańcom tegoŜ bloku.    
Mieszkanka bloku nr 4 na ulicy Opolskiej w Ozimka Henryka Derda – twierdząc, Ŝe była 
dziś w Urzędzie Gminy i Miasta w Ozimku, aby dowiedzieć się w sprawie sprzedaŜy tej 
działki i usłyszawszy cenę przeŜyła szok, gdyŜ prawdopodobnie będzie to kosztować  
70 000,00 zł. Dodała, Ŝe lokatorów w sumie jest 10 i nie są w stanie tej działki za taka cenę 
kupić. Zaznaczyła, Ŝe jeśli ktoś inny kupi tę działkę, to mieszkańcy tego bloku nie będą mieli 
dojazdu do bloku i gdzie postawić samochodu. Zadała pytanie, czy jest jakaś inna moŜliwość 
załatwienia tej sprawy.  
Mieszkaniec ul. Powstańców Śląskich w Ozimku Czesław Świtkiewicz – mówiąc, iŜ jest 
właścicielem garaŜu posadowionego na tej działce i rozsądną rzeczą byłoby sprzedanie 
działek pod garaŜ wraz z dojazdem do niego, a nie w całości. Jeśli będzie jeden właściciel 
takiej działki, to przypuszcza, iŜ będą tylko nieporozumienia i kłótnie.  
Informacji udzielił Z- ca Burmistrza M. Korniak – mówiąc, iŜ intencją zbycia tej 
nieruchomości  nie było spowodowanie jakichkolwiek kłótni, czy niepokojów, a jedynie 
spowodowanie pojawienia się podmiotu, który zagospodaruje naleŜycie ten nie 
doinwestowany teren. Zaznaczył, Ŝe optymalnym rozstrzygnięciem tego przetargu byłoby, 
gdyby nabywcą tego terenu stała się wspólnota bloku nr 4 przy ulicy Opolskiej. Dodał, Ŝe 
istnieje jeszcze drugie rozwiązanie, a mianowicie utworzenie wspólnoty garaŜowej na tej 
działce z prawem przejazdu na tej nieruchomości. Jego zdaniem naleŜy skonsultować tę 
sprawę z całą wspólnotą  i jeśli padnie taka deklaracja, to zostanie ten projekt wycofany.  
Dalszy głos w dyskusji zabrali : właścicielka garaŜu przy ul. Opolskiej Stefania 
Kępkowska – mówiąc, Ŝe omawiane podwórko jest przejściowe i korzysta z tego większość 
mieszkańców przechodząc z ulicy Opolskiej na Powstańców Śl. bądź odwrotnie. Zaznaczyła, 
Ŝe Bank Spółdzielczy nie posiada swojego parkingu i większość petentów parkuje samochody 
na tym terenie. Podobna sytuacja tyczy się apteki. Stwierdziła, iŜ obecnie juŜ istnieje problem 
dla mieszkańców bloku jeśli chodzi o parkowanie swoich samochodów, a co dopiero jeśli 
zostanie ten teren zagospodarowany nie tak jak trzeba. Na koniec dodała, Ŝe naleŜy o takich 
sprawach informować mieszkańców, gdyŜ o tej sprawie dowiedzieli się pokątnie.                     
Radna A. Koczur – mówiąc, Ŝe z pewnością intencją Burmistrza było odpowiednie 
zagospodarowanie tego terenu , jednakŜe ze względu na to, iŜ nie zostało to skonsultowane z 
mieszkańcami proponuje część tej uchwały wycofać. Radny M. Łazarski – pytając 
Burmistrza, co jest przewidziane w planie zagospodarowania przestrzennego na tym terenie? 
Odpowiedzi udzielił Z-ca Burmistrza M. Korniak – mówiąc, Ŝe są to tereny mieszkalnictwa 
jednorodzinnego, a co się z tym wiąŜe i obsługa.   
Dalszy głos w dyskusji zabrali : mieszkanka bloku nr 4 na ulicy Opolskiej w Ozimku Ewa 
Stanuch – stwierdzając, Ŝe wspólnota jest zainteresowana kupnem tej działki, tylko obecnie 
nie mają pieniędzy i muszą tę sprawę przedyskutować. Mieszkaniec ul. Powstańców 
Śląskich w Ozimku Czesław Świtkiewicz – pytając, czy Urząd Gminy nie moŜe przekazać 
tego terenu mieszkańcom jako darowizny, a mieszkańcy będą o ten teren dbali. Korzystając               
z okazji poruszył temat palenia śmieci przez Pana Brzuchowskiego na ulicy Opolskiej, oraz 
przejazdu drogą wewnętrzną pomiędzy ul. Opolską, a Powstańców Śl. pomimo zakazu jaki 
tam istnieje.  
Odpowiedzi udzielił: Z-ca Burmistrza M. Korniak –  mówiąc, Ŝe jeśli chodzi o Pana 
Brzuchowskiego, to jeśli dociera do Urzędu Gminy informacja, sprawa jest przekazywana na 
Policję i Pan Brzuchowski juŜ niejednokrotnie był upominany jak i karany  mandatem 
porządkowym. To samo tyczy się jazdy drogą wewnętrzną – naleŜy zgłosić to na Komisariat 
Policji. Po raz kolejny podkreślił, Ŝe optymalnie byłoby, gdyby właścicielem tego terenu stała 
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się wspólnota, niestety przepisy zabraniają gminie przekazać ten teren w formie darowizny. 
Zaznaczył, Ŝe  naleŜy stosować ustawę o gospodarce nieruchomościami.    
Właścicielka garaŜu przy ul. Opolskiej Stefania Kępkowska – zadeklarowała, Ŝe 
wspólnota przy ul. Opolskiej spotka się, przeanalizuje sprawę i przedstawi swoje stanowisko 
Burmistrzowi.  
Dalszy głos w dyskusji zabrali : Radny M. Łazarski – proponując, aby tę działkę zbyć, ale    
w trybie bezprzetargowym. Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska …A. Gryc – 
mówiąc, Ŝe to właśnie Komisji Ochrony Środowiska… cały czas dąŜy do tego, aby Gmina 
Ozimek była w miarę czysta i estetyczna. Wszystkim chodzi o to, aby ten teren był estetyczny 
i odpowiednio zagospodarowany.  
Z-ca Burmistrza M. Korniak – w imieniu Burmistrza wycofał projekt uchwały w części 
dotyczącej zbycia działki 357/4 z informacją, Ŝe na sesji w miesiącu kwietniu br. ten projekt 
uchwały zostanie ponownie rozpatrzony. Na koniec odpowiedział Radnemu Łazarskiemu, Ŝe 
nie moŜna sprzedać tej działki w trybie bezprzetargowym.          
Właścicielka garaŜu przy ul. Opolskiej Stefania Kępkowska – poruszyła dodatkowo 
sprawę drzewa rosnącego przy samej klatce schodowej bloku Nr 4 przy ulicy Opolskiej. 
 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – poinformował, Ŝe w związku z wycofaniem przez 
Burmistrza tej części projektu uchwały, Rada przechodzi do dyskusji nad pierwszą częścią 
dotyczącą sprzedaŜy części działki nr 110/1 km 2 o powierzchni około 0,0050 ha, zapisanej w 
księdze wieczystej Sądu Rejonowego w Opolu Kw nr OP10/00074868/6. Zadał pytanie, czy 
ktoś ma jakieś uwagi? 
 
Nikt nie zgłosił uwag.  
 
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania nie przyjęła większością głosów projektu 
uchwały zawartego w druku Nr 5 dotyczącego zbycia części działki nr 110/1 km 2                    
o powierzchni około 0,0050 ha, zapisanej w księdze wieczystej Sądu Rejonowego w 
Opolu Kw nr OP10/00074868/6 – 19 głosów ,,przeciw” przy 1 ,,wstrzymującym się”. 

Pkt II.6 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały         
w sprawie nabycia mienia gminnego zawarty w druku nr 5. Poinformował, Ŝe wszystkie 
komisje pozytywnie zaopiniowały powyŜszy projekt uchwały. Zadał pytanie, czy ktoś ma 
jakieś uwagi? 
 
Nikt nie miał uwag.  
 
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie Uchwałę                 
Nr XXXII / 301 / 09 w sprawie nabycia mienia gminnego –  20 głosów ,,za”. 

Pkt II.7 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie 
nabycia mienia gminnego zawarty w druku nr 6. Poinformował, Ŝe wszystkie komisje 
pozytywnie zaopiniowały powyŜszy projekt uchwały. Zadał pytanie, czy są jakieś niejasności, 
uwagi? 
 
Nikt nie zgłosił pytań.   
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Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie Uchwałę                 
Nr XXXII / 302 / 09 w sprawie  nabycia mienia gminnego –  20 głosów ,,za”.   

Pkt II.8 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie uŜyczenia 
nieruchomości na okres 5 lat zawarty w druku nr 7. Poinformował, Ŝe wszystkie komisje 
pozytywnie zaopiniowały powyŜszy projekt uchwały. Następnie zadał pytanie, czy są jakieś 
niejasności, uwagi bądź pytania? 
Swymi wątpliwościami podzielił się Radny M. Bagiński – mówiąc, iŜ lokal ten mieści się           
w budynku mieszkalnym i takie jest podstawowe przeznaczenie tego typu lokalu. Zaznaczył 
równieŜ, iŜ nie przekazano Radzie informacji, jakie zdanie w tym temacie ma wspólnota 
mieszkaniowa oraz uwaŜa, iŜ Towarzystwo Społeczno Kulturalne Niemców na Śląsku 
Opolskim posiada  bardzo ładne lokale na wioskach i moŜna by tam równieŜ zrobić  siedzibę 
Zarządu Gminnego.   
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – dopowiedział, Ŝe dyskusja toczyła się na Komisji 
Gospodarczej i podkreślił, i Ŝ chodzi o Zarząd Gminny, który ma swego rodzaju prestiŜ i jego 
zdaniem ten lokal im się naleŜy, tym bardziej, Ŝe wiele innych organizacji ma swoje lokale i 
nikomu to nie przeszkadza.   
 
Nikt więcej  nie zabrał głosu.   
 
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła większością głosów Uchwałę                 
Nr XXXII / 303 / 09 w sprawie uŜyczenia nieruchomości na okres 5 lat –  13 głosów ,,za” 
przy 2 ,,przeciwnych i 4 ,,wstrzymujących się”. 
 
1 Radny/a nie brał/a udziału w głosowaniu.   

Pkt II.9 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w 
sprawie wydzierŜawienia mienia gminnego zawarty w druku nr 8. Poinformował, iŜ wszystkie 
komisje pozytywnie zaopiniowały powyŜszy projekt uchwały. Na koniec zadał pytanie, czy 
ktoś chciałby zabrać głos w dyskusji?  
 
Nikt nie chciał zabrać głosu. 
 
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie Uchwałę                 
Nr XXXII / 304 / 09 w sprawie wydzierŜawienia mienia gminnego –  20 głosów ,,za”. 

Pkt II.10 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie 
określenia zasad zawierania na kolejny okres umów dzierŜawy, najmu i uŜyczenia zawartych 
na czas oznaczony do trzech lat zawarty w druku nr 9. Poinformował, Ŝe Komisja Oświaty            
i Polityki Społecznej, Komisja Rewizyjna oraz Komisja Ochrony Środowiska, 
Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciw PoŜarowej pozytywnie zaopiniowały 
powyŜszy projekt uchwały, natomiast Komisja Gospodarcza negatywnie zaopiniowała 
powyŜszy projekt uchwały. Na koniec zwrócił się z pytaniem, czy są jakieś uwagi. 
 
Głos w dyskusji zabrał Radny Piotr Hendel – mówiąc, Ŝe jego zdaniem następuje pewnego 
rodzaju manipulacja Radą Miejską. Zaznaczył, Ŝe przed chwilą rozpatrywano projekt uchwały 
dotyczący sprzedaŜy części działki koło byłego Klinu, gdzie rok temu Rada wyraźnie 
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przedstawiła swoje stanowisko. UwaŜa, Ŝe sprawę sprzedaŜy działki na ul. Opolskiej teŜ 
moŜna było załatwić całkiem inaczej, a to przed przedstawieniem projektu uchwały  
zasięgnąć opinii Zarządu Osiedla, wspólnoty, a następnie skierować projekt uchwały do 
Rady. Na koniec dodał, Ŝe obecny projekt uchwały jest juŜ Radzie przedkładany trzeci raz, a 
jego zdaniem o dzierŜawie i uŜyczeniu powinna decydować Rada, a nie sam Burmistrz.  
 
Nikt więcej nie zabrał głosu. 
 
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła większością głosów Uchwałę                 
Nr XXXII / 305 / 09 w sprawie określenia zasad zawierania na kolejny okres umów 
dzierŜawy, najmu i uŜyczenia zawartych na czas oznaczony do trzech lat –  12 głosów 
,,za przy 6 ,,przeciwnych i 1 ,,wstrzymującym się”.  
 
1 Radny/a nie brał/a udziału w głosowaniu.   

Pkt II.11 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie diet i zwrotu 
kosztów podróŜy dla przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych 
zawarty w druku nr 10. Poinformował, Ŝe Komisja Ochrony Środowiska… jak i Rewizyjna 
pozytywnie zaopiniowały powyŜszy projekt uchwały, natomiast Komisja Gospodarcza 
wraz z Komisją Oświaty i Polityki Społecznej nie opiniowały projektu uchwały 
pozostawiając go do rozpatrzenia na sesji w dniu dzisiejszym po uzyskaniu informacji jak 
proponowane w §1 pkt 2 zmiany wpłyną na budŜet gminy:    

1. Sołtysi Antoniowa, Dylak, Grodźca, Krasiejowa i Szczedrzyka – 35% minimalnego 
wynagrodzenia. 

2. Sołtysi Biestrzynnika, KrzyŜowej Doliny i Schodni – 30% minimalnego 
wynagrodzenia. 

3. Sołtysi Chobia, Pustkowa, Jedlic i Mnichusa – 25% minimalnego wynagrodzenia. 
4. Przewodniczący Zarządów Osiedli w Ozimku – 20% minimalnego wynagrodzenia. 

Przypomniał, iŜ na sesji w miesiącu styczniu br. powołano komisję, która miała przedstawić 
Radzie Miejskiej do końca marca br. stanowisko w sprawie diet i zwrotu kosztów podróŜy dla 
przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych. Następnie poprosił –
Przewodniczącego w/w komisji o odczytanie stanowiska w przedmiotowej sprawie.  
 
Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska … A. Gryc – powiedział, Ŝe czegoś nie 
rozumie, gdyŜ Komisja Oświaty wraz z Gospodarczą nie zajmowały się omawianym 
projektem uchwały na komisji, a został przedstawiony ich wniosek.  
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – dopowiedział, iŜ Komisja Rewizyjna wraz                      
z Komisją Ochrony Środowiska…przyjęła stawki przedstawione w projekcie uchwały 
zawartym w druku nr 10 i zadał pytanie, skąd wzięły się większe stawki odczytane przez 
Przewodniczącego.  
 
Kierownik Referatu Organizacyjnego K. Smolnik – dokonała wyjaśnienia, mówiąc, iŜ 
Komisja Rewizyjna wraz z Komisją Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowały projekt 
uchwały zawarty w druku Nr 10, natomiast Komisja Gospodarcza wraz z Komisją Oświaty i 
Polityki Społecznej pozostawiła temat do rozpatrzenia na sesji, prosząc Panią Skarbnik, aby 
zrobiła wyliczenie jakie nastąpią zmiany w budŜecie, gdyby Rada przyjęła stawki przed 
chwilą odczytane przez Przewodniczącego Rady. Zaznaczyła, Ŝe nigdzie nie ma mowy o 
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Ŝadnych wnioskach, a komisje maja prawo prosić o przygotowanie jakiś dodatkowych 
informacji, które pozwolą radnym podjąć odpowiednie decyzje. 
 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – ponowił swoją prośbę o odczytanie stanowiska 
specjalnej komisji w przedmiotowej sprawie.  
 
Przewodniczący Komisji R. Dreling – odczytał opinię, która stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś chciałby 
zabrać głos w dyskusji?  
 
Głos w dyskusji zabrali: Sołtys wsi KrzyŜowa Dolina B. Sklorz – zaznaczając, Ŝe 
propozycja zawarta w druku Nr 10 zmniejsza wynagrodzenie co niektórym sołtysom. Dodał, 
Ŝe nigdy nie będzie takiej sytuacji, iŜ na sesji Rady Miejskiej będzie 100% frekwencja 
sołtysów i przewodniczących zarządów osiedli, takŜe pieniądze w budŜecie pozostaną.  
Przewodniczący specjalnej komisji R. Dreling – odpowiadając, Ŝe komisja bazowała na 
wyliczeniach przedstawionych przez Skarbnika Gminy i podał kwotę potrzebną na cały rok, 
gdyby przyjąć proponowane procenty przez sołtysów – na bieŜący rok w budŜecie są 
zabezpieczone środki w kwocie 73 500,00 zł., natomiast biorąc pod uwagę wzrost o te 5%, 
brakłoby 8 036, 40 zł. Zaznaczył, Ŝe naleŜy zabezpieczyć środki tak jakby obecność na sesji 
sołtysów i przewodniczących zarządów osiedli byłaby 100%. Sołtys wsi Schodnia                       
E. Głodowicz – zaznaczając Ŝe skończył tylko technikum górnicze podkreślił, i Ŝ paru 
jednostkom podnosi się wynagrodzenie o 5%, a większości się obcina, gdyŜ obecnie kaŜdy 
ma 30% najniŜszego wynagrodzenia. Zadał pytanie, kto dokonywał tych wyliczeń. 
Przewodniczący specjalnej komisji R. Dreling – mówiąc, iŜ sołtys zapomina o tych 5% 
dodatkowych za udział w sesji, czyli np. Antoniów musiałby mieć zabezpieczone 40%, a nie 
30% tak jak ma obecnie, to samo tyczy się Dylak, Grodźca, Krasiejowa i Szczedrzyka.  
Sołtys wsi Chobia R. Reimann – mówiąc, iŜ przewodniczący specjalnej komisji odnosi się 
do stawek wyŜszych, a sołtysom chodzi o stawki zawarte w druku Nr 10.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – ogłosił 10 minut przerwy i poprosił 
członków specjalnej komisji jak i Panią Skarbnik do Biura Rady, aby uściślić i wyjaśnić 
wątpliwości.  
 

PO  PRZERWIE  
 

Przewodniczący specjalnej komisji R. Dreling – przedstawił wyliczone konsekwencje 
podwyŜek do tych wysokich procentów, które potwierdzają faktycznie brak w budŜecie 
kwoty 8 036, 40 zł., natomiast po dokonaniu dokładnych wyliczeń zabezpieczenia środków w 
budŜecie dla propozycji przedstawionej w druku Nr 10 okazało się, Ŝe wystąpią drobne 
oszczędności. Zaznaczył, iŜ specjalna komisja powołana przez Radę Miejską wnosi do swego 
stanowiska poprawkę, polegającą na zwiększeniu o 2% kwoty w pkt 3 za obecność na Sesji 
Rady Miejskiej, czyli obecnie będzie nie 5%, tylko 7%. Nadmienił, iŜ w końcówce roku być 
moŜe Rada będzie musiał przyjąć poprawkę do budŜetu, bo zbraknie pieniędzy przy 100% 
udziale sołtysów jak i przewodniczących zarządów na sesji.  
Sołtys wsi Grodźca J. Bogusz – mówiąc, Ŝe daje się sołtysom i przewodniczącym zarządów 
osiedli motywacyjne procenty za udział w sesji, a poruszano sprawę, aby było to za udział w 
komisjach, gdyŜ tam jest dokładnie omawiane prawo lokalne, są prowadzone szczegółowe 
dyskusje i jest moŜliwość zajęcia stanowiska. UwaŜano równieŜ, aby za nieobecność na takiej 
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komisji potrącać wynagrodzenie, a nie zachęcać do obecności na sesji. Jego zdaniem to jest 
meritum sprawy.  
 
Nikt nie miał więcej pytań, ani propozycji. 
 
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła większością głosów Uchwałę                 
Nr XXXII / 306 / 09 w sprawie diet i zwrotu kosztów podróŜy dla przewodniczących 
organów wykonawczych jednostek pomocniczych – 15 głosów ,,za” przy                                   
4 ,,wstrzymujących się”.  
 
1 Radny/a nie brał/a udziału w głosowaniu.   

Pkt II.12                 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 
,,Planu odnowy wsi Krasiejów na lata 2009 – 2016” zawarty w druku nr 11. Poinformował, Ŝe 
Komisja Ochrony Środowiska… i Rewizyjna pozytywnie zaopiniowały powyŜszy projekt 
uchwały, natomiast Komisja Gospodarcza pozostawiła go do rozpatrzenia na sesji w dniu 
dzisiejszym, a Komisja Oświaty i  Polityki Społecznej wnioskowała o wycofanie z 
porządku obrad sesji w/w projektu pozostawiając ostateczną decyzję Przewodniczącemu 
Rady Miejskiej po podaniu waŜnego powodu nieobecności wynikającej z przyczyn losowych 
osoby referującej ten temat na komisjach. Dodał, Ŝe faktycznie na Komisji Gospodarczej i       
Oświaty…. projekt uchwały nie był rozpatrywany, poniewaŜ nie miał kto go radnym 
zreferować. Poprosił lidera programu ,,Odnowa wsi Krasiejów” o podanie przyczyny 
nieobecności na w/w komisjach.  
 
Lider programu ,,Odnowa wsi Krasiejów” K. Ko źlik  – bardzo przeprosił radnych obu 
komisji, mówiąc, iŜ był bardzo przeziębiony, co mogą potwierdzić radni pozostałych dwóch 
komisji, oraz nastąpiło drobne nieporozumienie, gdyŜ myślał, Ŝe wystarczy jak zreferuje 
temat wszystkim radnym na sesji w dniu dzisiejszym. Dodał, Ŝe będzie bardzo wdzięczny w 
imieniu mieszkańców Krasiejowa, jeśli Rada pozwoli mu to uczynić w tym momencie.  
 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – powiedział, Ŝe Rada przyjmuje wyjaśnienie                          
i poprosił o krótkie zreferowanie sprawy.       
 
Temat zreferował Lider programu ,,Odnowa wsi Krasiejów” K. Ko źlik  – mówiąc, iŜ tak 
naprawdę uchwała jest pro – formą, gdyŜ jej załącznik został uchwalony przez zebranie 
wiejskie w Krasiejowie. Rada moŜe przyjąć bądź odrzucić projekt uchwały, natomiast nie ma 
wpływu na treść zawartą w załączniku. Dokument zawiera opis takich zagadnień jak : 
połoŜenie miejscowości, zarys historyczny, wykaz zabytków, opis klimatu, przyrody, układ 
urbanistyczny, komunikacyjny, trasy rowerowe, charakterystyczne rodzaje zagród, typy brył 
budynków mieszkalnych, zieleń i woda, infrastruktura społeczna, infrastruktura techniczna, 
gospodarka i rolnictwo, kapitał społeczny i ludzki, analiza SWOT, wizja rozwoju wsi oraz 
plan rozwoju wsi na lata 2009 – 216 z opisem konkretnych działań, szacunkowe koszty i 
źródła finansowania oraz terminy realizacji. Następnie przedstawił wizje rozwoju wsi, 
priorytety jak i  cele. Zaznaczył, iŜ ten dokument jest niezbędny do pozyskiwania środków 
głównie z Programu rozwoju obszarów wiejskich, z działania ,,odnowa wsi” oraz ,,lider  
plus”. Dopowiedział, iŜ o te środki moŜe starać się gmina, organizacje pozarządowe jak i 
parafie rzymsko – katolickie. Taki wniosek chce złoŜyć Parafia Rzymsko – Katolicka w 
Krasiejowie na remont zabytkowego dachu w kościele Św. Małgorzaty w Krasiejowie.        
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku  J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś ma 
jakieś uwagi, pytania do projektu uchwały.  
 
Nikt nie zgłosił uwag.    
 
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie uchwałę                    
Nr XXXII/307/09 w sprawie zatwierdzenia ,,Planu odnowy wsi Krasiejów na lata 2009 – 
2016”  – 20  głosów „za”. 

Pkt II.13                 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie 
dostosowania opisu granic obwodów głosowania Gminy Ozimek do stanu faktycznego  
zawarty w druku nr 12. Poinformował, Ŝe wszystkie komisje pozytywnie zaopiniowały 
powyŜszy projekt uchwały, a następnie zadał pytanie, czy są jakieś uwagi i czy ktoś chciałby 
zabrać głos w dyskusji?  
 
Głos w dyskusji zabrał Z-ca Przewodniczącego Zarządu Osiedla Nr 3 w Ozimku                     
G. Stryczek - mówiąc o zmianie granic na terenie dziwnej miejscowości Ozimek, Nowa 
Schodnia i Schodnia. Zaznaczył, Ŝe na ulicy Danieckiej i Krótkiej stoją domy od ponad 100 
lat i mieszkańcy tych ulic od wielu lat są związani oświatowo, religijnie i kulturowo z 
miejscowością  Nowa Schodnia, a kaŜe im się głosować w Schodni. Zadał pytanie, czy jest 
moŜliwość, aby Ci mieszkańcy głosowali tak jak zawsze w szkole w Nowej Schodni. Dodał, 
Ŝe od dwóch miesięcy na łączniku pomiędzy Hutą, a nowymi obiektami są nowo równolegle 
postawione znaki Schodnia – Ozimek. Sołtys wsi Schodnia E. Głodowicz – stwierdzając, Ŝe 
on w swojej ewidencji cały czas ma ulicę Krótką, Brzezinki w granicach Schodni, a nie tak 
jak Pan Stryczek mówi w Nowej Schodni. Są określone granice i jest zrobiony porządek. 
Dopowiedział, Ŝe być moŜe jest jakiś bałagan w ewidencji ludności i mieszkańcy w 
dowodach mają adres zamieszkania Nowa Schodnia. Pełnomocnik ds. wyborów K. Smolnik 
– dodała, Ŝe w tej uchwale nie zmienia się Ŝadnych granic, tylko dostosowuje się opis granic 
do stanu faktycznego. Przypomniała, Ŝe po ostatnich wyborach, które miały miejsce w 2007 r. 
Rada Miejska podjęła uchwałę w sprawie ujednolicenia pisowni nazw ulic w gminie Ozimek 
oraz od stycznia przysiółek Jedlice stał się wsią. Zaznaczyła, Ŝe jedynie te zmiany zostały 
wprowadzone w tym projekcie uchwały oraz, Ŝe te granice obwodów są od dawna i nikt nie 
wnosił do tej pory Ŝadnych zastrzeŜeń. Dodała, iŜ kaŜdy obywatel ma moŜliwość oddania 
głosu i spełnienia swego obywatelskiego obowiązku, natomiast jeśli chodzi o ewidencję 
ludności sprawę przekaŜe kierownikowi tego referatu i zostanie to wyjaśnione.  
 
Nikt więcej nie zabrał głosu w dyskusji.    
 
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie uchwałę                    
Nr XXXII/308/09 w sprawie dostosowania opisu granic obwodów głosowania Gminy 
Ozimek do stanu faktycznego  – 20  głosów „za”. 

Pkt II.14                 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie utworzenia 
odrębnego obwodu głosowania w Szpitalu EuroMediCare Św. Rocha w Ozimku zawarty w 
druku nr 13. Poinformował, Ŝe wszystkie komisje pozytywnie zaopiniowały powyŜszy projekt 
uchwały, a następnie zadał pytanie, czy są jakieś uwagi ? 
 
Nikt nie miał uwag..    
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Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie uchwałę                    
Nr XXXII/309/09 w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania w Szpitalu 
EuroMediCare Św. Rocha w Ozimku – 20  głosów „za”. 

Pkt II.15                 
Przewodniczący Obrad  J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie wniesienia 
do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Opolu skargi na rozstrzygniecie nadzorcze 
Wojewody Opolskiego zawarty w druku nr 14. Poinformował, Ŝe wszystkie komisje 
pozytywnie zaopiniowały powyŜszy projekt uchwały, a następnie zadał pytanie, czy ktoś 
chciałby zabrać głos? 
 
Nikt nie chciał zabrać głosu.    
 
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie uchwałę                    
Nr XXXII/310/09 w sprawie wniesienia do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w 
Opolu skargi na rozstrzygniecie nadzorcze Wojewody Opolskiego – 20  głosów „za”. 

Pkt II.16                 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku  J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w 
sprawie zaciągnięcia kredytu zawarty w druku nr 15. Poinformował, Ŝe wszystkie komisje 
pozytywnie zaopiniowały powyŜszy projekt uchwały, a następnie zadał pytanie, czy są jakieś 
uwagi i czy ktoś chciałby zabrać głos w dyskusji?  
 
Nikt nie zabrał głosu w dyskusji.    
 
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie uchwałę                    
Nr XXXII/311/09 w sprawie zaciągnięcia kredytu – 20  głosów „za”. 

Pkt II.17                 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie 
zaciągnięcia poŜyczki/kredytu zawarty w druku nr 16. Poinformował, Ŝe wszystkie komisje 
pozytywnie zaopiniowały powyŜszy projekt uchwały, a następnie zadał pytanie, czy są jakieś 
uwagi?  
 
Nikt nie zgłosił uwag. 
 
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie uchwałę                    
Nr XXXII/312/09 w sprawie zaciągnięcia poŜyczki/kredytu – 20  głosów „za”. 

Pkt II.18                 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia 
dotacji celowej zawarty w druku nr 19. Poinformował, Ŝe wszystkie komisje pozytywnie 
zaopiniowały powyŜszy projekt uchwały, a następnie zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś 
pytania?  
 
Nikt nie zgłosił pytań. 
 
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie uchwałę                    
Nr XXXII/313/09 w sprawie udzielenia dotacji celowej -  20  głosów „za”. 
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Pkt II.19                 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany 
budŜetu gminy na 2009 r. zawarty w druku nr 17. Poinformował, Ŝe wszystkie komisje 
pozytywnie zaopiniowały powyŜszy projekt uchwały, jednakŜe w dniu dzisiejszym Komisja 
Gospodarcza jak i Komisja Oświaty i Polityki Społecznej otrzymała załącznik Nr 3a do w/w 
projektu uchwały. Poprosił o jego wyjaśnienie.  
 
Wyjaśnień dokonała Skarbnik Gminy M. Błahuta  – mówiąc, iŜ zmiana tyczy się planu 
wydatków budŜetowych. RóŜnica polega na tym, iŜ w zał. nr 3a proponuje się przenieść 
kwotę 30 000,00 zł. z rozdziału 85215 ,,dodatki mieszkaniowe”  do rozdziału 85395 
,,pozostała działalność” na zabezpieczenie środków do Programu Operacyjnego Kapitał 
Ludzki 2009. Dodała, Ŝe samorząd województwa nie otrzymał jeszcze dotacji z budŜetu 
państwa, a wydatki są zaplanowane zgodnie z tym programem  i muszą być realizowane, 
gdyŜ zostały podpisane umowy. W związku z powyŜszym naleŜy zabezpieczyć swoje środki, 
a w momencie, gdy nastąpi wpływ dotacji na ten program, środki te ponownie wrócą do 
rozdziału dodatków mieszkaniowych. Pozostałe działy i rozdziały pozostają bez zmian.   
 
Nikt nie zgłosił pytań. 
 
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie uchwałę                    
Nr XXXII/314/09 w sprawie zmiany budŜetu gminy na 2009 r. -  20  głosów „za”. 

Pkt II.20                 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku  J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały 
uchylający uchwałę w sprawie ustalenia stawki procentowej z tytułu wzrostu wartości 
nieruchomości objętych decyzją o warunkach zabudowy zawarty w druku nr 18. 
Poinformował, Ŝe Komisja Ochrony Środowiska … wraz z Komisja Rewizyjną 
pozytywnie zaopiniowały powyŜszy projekt uchwały, natomiast Komisja Gospodarcza z 
Komisją Oświaty i Polityki Społecznej nie wydały opinii, pozostawiając projekt uchwały 
do rozpatrzenia na sesji w dniu dzisiejszym. Następnie zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś 
pytania, uwagi? 
 
Głos w dyskusji zabrali: Radca Prawny P. Konop – mówiąc, Ŝe uchwała, którą chce się 
uchylić powstała w momencie rozbieŜności co do interpretacji art. 36 o planowaniu                          
i zagospodarowaniu przestrzennym. Po tym czasie sądy ujednoliciły wykładnię z której 
wynika, Ŝe jedynie moŜna pobierać dodatkowe opłaty z tytułu wzrostu wartości, jeśli zostanie 
uchwalony plan zagospodarowania przestrzennego dla danej miejscowości. Nie moŜna tych 
opłat pobierać w oparciu o udzielone warunki zabudowy. PoniewaŜ większość uchwał, które 
zostały podjęte w okresie kiedy była rozbieŜność interpretacyjna zostały juŜ uchylone, to 
Urząd Wojewódzki zwraca się z prośba, aby samorządy gminy pouchylały uchwały, które nie 
zostały we właściwy sposób uchylone. Jest to potrzebne, aby zaistniała w szczególności dla 
mieszkańców jasna interpretacja. Uchylenie tej uchwały jest sprawą porządkową. Radna              
A. Koczur – pytając, czy ta uchwała z 2005 r. którą chce się uchylić była martwą uchwałą? 
Odpowiedzi udzielił Z-ca Burmistrza M. Korniak –  stwierdzając, Ŝe jeśli została kiedyś 
podjęta to z pewnością ją stosowano, natomiast musiałby sprawdzić, czy były takie przypadki, 
Ŝe wszczęto jakieś postępowanie w sprawie wydania decyzji naliczającej.   
 
Nikt więcej nie zabrał głosu w dyskusji.  
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Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie uchwałę                    
Nr XXXII/315/09 uchylaj ącą uchwałę w sprawie ustalenia stawki procentowej z tytułu 
wzrostu wartości nieruchomości objętych decyzją o warunkach zabudowy  -  20  głosów 
„za”. 

Pkt II.21                 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – przedstawił projekt zmieniający uchwałę w 
sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają z końcem 2008 r. zawarty w druku nr 20. 
Poinformował, Ŝe wszystkie komisje pozytywnie zaopiniowały powyŜszy projekt uchwały,             
a następnie zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś uwagi?  
 
Nikt nie zgłosił uwag. 
 
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie uchwałę                    
Nr XXXII/316/09 zmieniaj ącą uchwałę w sprawie wydatków, które nie wygasają z 
końcem 2008 r.  -  20  głosów „za”. 
 
Komendant Komisariatu Policji w Ozimku M. Karo ński – podziękował Burmistrzowi jak 
i Radzie Miejskiej za kolejne finansowe wsparcie komisariatu, które tym razem polepszy 
warunki socjalne policjantom oraz polepszenie bieŜącej sprawnej organizacji pracy.  
 
 

Ad. III. O C E N A     D Z I A Ł A L N O Ś C I    N A    R Z E C Z                               
P R O M O C J I   G M I N Y,   R O Z W Ó J                                     
I N F R A S T R U K T U R Y     T U R Y S T Y C Z N E J  :  

 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – poinformował, iŜ  Komisja Rewizyjna jak i Komisja 
Ochrony Środowiska…. zapoznały się z informacją nt. działalności na rzecz promocji 
gminy, rozwoju infrastruktury turystycznej natomiast Komisja Gospodarcza jak i Komisja 
Oświaty i Polityki Społecznej  miały wypracować stanowisko w tym temacie, jednakŜe 
zrobią to po opracowaniu strategii promocji gminy Ozimek. Następnie poprosił 
Przewodniczącego Komisji Gospodarczej o przedstawienie uwag, jakie obie komisje mają. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarczej M. Elis – przedstawiła uwagi, które są zapisane w 
uchwałach obu komisji – dokument stanowi załącznik do protokołu.   
 

 
Ad. IV. O C E N A     P R A C  S T O W A R Z Y S Z E Ń                                        

D O F I N A N S O W A N Y C H     P R Z E Z      G M I N Ę : 
-  K R Y T E R I A   P R Z Y Z N A W A N Y C H   K W O T   N A    

P O S Z C Z E G Ó L N E    S T O W A R Z Y S Z E N I A, 
-  S T O P I E Ń   I  Z A S A D N O Ś Ć  W Y K O R Z Y S T A N I A    

P R Z Y Z N A N Y C H   Ś R O D K Ó W   W   U B I E G Ł Y M  
R O K U :  

 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – poprosił Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o 
odczytanie protokołu z przeprowadzonej kontroli. 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej J. Wierny – odczytał protokół z przeprowadzonej 
kontroli w zakresie oceny prac stowarzyszeń dofinansowanych przez gminę Ozimek, który 
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stanowi załącznik do protokołu. Następnie zadał pytanie, czy w tym roku juŜ zostały 
podzielone pieniądze dla organizacji poŜytku publicznego i czy przekazano juŜ jakieś transze? 
Odpowiedzi udzielił Burmistrz Ozimka J. Labus – mówiąc, Ŝe w tym roku są inne zasady                 
i naleŜało inaczej postępować. Konkursy zostały podzielone na 3 etapy i w pierwszej 
kolejności odbył się konkurs dla turystyki, straŜy poŜarnych oraz kultury. Zaznaczył, iŜ te 
organizacje otrzymały juŜ pieniądze. Obecnie odbywa się postępowanie konkursowe na sport 
kwalifikowany  – w dniu dzisiejszym zapoznano się z ofertami i w najbliŜszym czasie będą 
przyznawane kwoty. Podkreślił, i Ŝ w stosunku do ubiegłego roku liczba stowarzyszeń 
ubiegających się o dotację bardzo wzrosła. Całość jest podzielona na dwie transze, pierwsza 
zostanie przelana teraz w pierwszym półroczu, a druga w drugim półroczu. 
Głos w dyskusji zabrała : Radna J. Grembecka – zadając pytanie, czy komisja konkursowa 
brała pod uwagę wniosek zgłoszony rok temu przez Komisję Oświaty i Polityki Społecznej, 
aby te stowarzyszenia, które wykazują się dobrą gospodarnością, a przede wszystkim własną 
zapobiegliwością i inicjatywą premiować w następnym roku, natomiast tym, które tylko 
czekają na dofinansowanie i nic we własnym zakresie nie robią, dotacje ograniczyć.   
Odpowiedzi udzielił Burmistrz Ozimka J. Labus -  twierdząc, iŜ brano pod uwagę wiele 
czynników, ale największy problem był ze stowarzyszeniami, które powstały w ostatnim 
półroczu i wnioskowały juŜ o bardzo duŜe pieniądze. Obiecał Radzie, iŜ w najbliŜszym czasie 
przedstawi jak te pieniądze zostały podzielone.   
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś jeszcze 
ma jakieś uwagi? 
  
Nikt nie zgłosił uwag. 
 
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie protokół Komisji 
Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli w sprawie oceny prac stowarzyszeń 
dofinansowanych przez gminę Ozimek wraz z zawartymi w nim uwagami  - 20 głosów ,,za” 
  
             

Ad. V D Z I A Ł A L N O Ś Ć   M E R Y T O R Y C Z N A   D O M U                  
K U L T U R Y   : 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach –  poprosił Przewodniczącą Komisji Oświaty 
i Polityki Społecznej o odczytanie stanowiska komisji w sprawie oceny działalności 
merytorycznej Domu Kultury.  
 
Przewodnicząca Komisji Oświaty i Polityki Społecznej B. Starzycka  - odczytała 
stanowisko, które stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś uwagi? 
  
Nikt nie zgłosił uwag. 
 
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie stanowisko Komisji 
Oświaty i Polityki Społecznej jako stanowisko Rady - 20 głosów ,,za” 
  
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach - zadał pytanie, czy są jakieś uwagi do protokołu z 
sesji z dnia 27 lutego 2009 r.     
 
Nikt nie zgłosił uwag. 
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Rada Miejska w Ozimku przyjęła jednogłośnie protokół z Sesji z dnia 27 lutego                
2009 r. – 20 głosów „za”. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku  J. Wiesbach – ogłosił 10 minut przerwy  

 
PO    PRZERWIE 

 
Ad. VI S P R A W Y    R Ó ś N E   I   O R G A N I Z A C Y J N E  : 

 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach :  

 zapoznał radnych z wnioskiem Pana Wernera Klimka zamieszkałego w Krasiejowie 
dotyczącego 
– wyjaśnienia, dlaczego na łamach ,,WO” zostało zamieszczone ewidentne kłamstwo; 
- wyjaśnienia, dlaczego Rada Programowa ,,WO” powołana przez Radę Miejską w 

Ozimku postanawia o publikowaniu na łamach ,,WO” ewidentne kłamstwa; 
- jakie kroki podejmie Rada Miejska w Ozimku w celu zapewnienia wiarygodności 

gazecie samorządowej. 
Następnie poprosił Wiceprzewodniczącego Rady o odczytanie całości pism jakie 
wpłynęły do Rady Miejskiej.  
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej R. Dreling – odczytał pisma, jakie złoŜył Pan 
Werner Klimek oraz udzielone przez słuŜby Burmistrza wyjaśnienia – całość stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu.  
Głos w dyskusji zabrali : Burmistrz Ozimka J. Labus – mówiąc, Ŝe w pismach Pana 
W. Klimka bardzo często padały słowa ,,kłamstwo”, ,,ewidentne kłamstwo” oraz 
,,nieprawdziwa informacja”. Podkreślił, i Ŝ najbardziej nieprawdziwą informacją w tym 
artykule jest fakt, Ŝe zapisano, iŜ starosta nie uczestniczył w tym spotkaniu ze względu 
na swoje obowiązki słuŜbowe, a faktycznie w tym czasie był on na polowaniu w 
Krasiejowie. Dodał, Ŝe nie powinno uŜywać się takich sformułowań jeśli samemu nie 
pisze się do końca prawdy.  Redaktor Naczelny ,,WO” W. śurawicki – zaznaczając, 
Ŝe nie chce się ustosunkować do wielokrotnie odmienionego słowa kłamstwo, tylko 
przeprasza Radę za to wszystko, gdyŜ nie był świadom, Ŝe cała ta sprawa przybierze tak 
sformalizowany obrót, co go dziwi, poniewaŜ uwaŜa, iŜ jego stosunki z Panem 
Klimkiem uwaŜa za ambiwalentne. Zapewnił Radę Miejską, Ŝe nie miał najmniejszego 
zamiaru ani intencji, aby zachwiać idylliczne stosunki pomiędzy Panem Klimkiem                  
i Burmistrzem. Radna J. Grembecka – pytając, jak jeszcze długo Rada będzie 
zajmować się sprawami i wiecznymi pretensjami Pana Klimka. Wiceprzewodniczący 
Rady R. Dreling – stwierdzając jako mieszkaniec Ozimka i słuchacz pism, które sam 
odczytywał znając historię tej gminy, znając ludzi, którzy tutaj pracowali, odebrał iŜ w 
usta Pana Wernera Klimka włoŜone są słowa byłego sekretarza. Radna G. Świercz – 
pytając Radnego Dreling, czy ma jakieś przesłanki ku temu. Wiceprzewodniczący 
Rady R. Dreling – mówiąc, Ŝe chodzi o styl wypowiedzi.   
 
Nikt więcej  nie chciał zabrać głosu w tym temacie. 

 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – zadał pytanie, czy Rada zgadza się, aby przesłać 
odpowiedź Panu W. Klimkowi na pierwsze dwa pytania w formie przedstawionej przez 
Panią Sekretarz Gminy Barbarę Durkalec.  
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Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania wyraziła większością głosów zgodę 
na przesłanie Panu Wernerowi Klimek przez Przewodniczącego Rady odpowiedzi 
na pierwsze dwa pytania w formie  przedstawionej w notatce słuŜbowej 
przygotowanej przez Sekretarza Gminy Panią Barbarę Durkalec – 17 głosów ,,za” 
przy 3 ,,wstrzymującym się”. 

 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – poinformował, iŜ na trzecie pytanie jakie kroki 
podejmie Rada Miejska w Ozimku w celu zapewnienia wiarygodności gazecie 
samorządowej, jaką są Wiadomości Ozimskie, bo zamieszczenie na jej łamach 
ewidentnych kłamstw na pewno nie słuŜy jej wiarygodności oraz propozycji usunięcia 
ze strony tytułowej Wiadomości Ozimskich słów ,,Gazeta Samorządowa” Rada musi 
sama udzielić odpowiedzi i czeka na jakieś propozycje. 
 
Głos w dyskusji zabrali: Radna J. Grembecka – stwierdzając, iŜ jej zdaniem gazeta 
samorządowa jaką są Wiadomości Ozimskie jest na tyle wiarygodna, Ŝe nie trzeba 
niczego kwestionować, a jeśli ktoś tak twierdzi, to jest to jego prywatna sprawa. Dodała, 
Ŝe czas z tym wszystkim skończyć, gdyŜ zajmowanie się ciągle tymi samymi sprawami 
staje się denerwujące. Radny P. Hendel – zwracając uwagę, aby następnym razem 
Rada Programowa poinformowała Radę Miejską o przyczynie wycięcia jakiś słów                 
z prywatnych artykułów i aby taką decyzję nie podejmowała jedna osoba. 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku R. Dreling – mówiąc, iŜ w całą 
sprawę miesza się obecną Radę Programową, a w tym czasie, kiedy wycięto te dwa 
zdania ona jeszcze nie funkcjonowała. Następnie powiedział, Ŝe naleŜy sobie zadać 
pytanie, czy ten jeden incydent moŜe decydować o tym, Ŝe gazeta jest niewiarygodna?  
Radna J. Grembecka – zaznaczając, Ŝe gazeta jest wiarygodna i jak najbardziej 
samorządowa. Dodała, Ŝe wszystkie najwaŜniejsze informacje dotyczące Gminy 
Ozimek są zamieszczane. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach - ogłosił 10 minut przerwy.  
 
 

PO  PRZERWIE  
   
 

WNIOSEK  
Po naradzie z radnymi Wiceprzewodniczący Rady R. Dreling – zgłosił wniosek, aby 
treść odpowiedzi brzmiała następująco ,,Zdaniem Rady WO są wiarygodne i nie ma 
potrzeby podejmować Ŝadnych kroków naprawczych ze strony Rady Miejskiej, a tym 
samym usuwać ze strony tytułowej Wiadomości Ozimskich słów Gazeta 
Samorządowa”.  
 
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania wyraziła większością głosów zgodę 
na przesłanie Panu Wernerowi Klimek przez Przewodniczącego Rady odpowiedzi 
na ostatnie pytanie oraz propozycji  w formie przedstawionego wniosku przez 
Wiceprzewodniczącego Rady  – 16 głosów ,,za” przy 1 ,,wstrzymującym się”.  
 
Trzech Radnych nie brało udziału w głosowaniu; 

 przypomniał radnym o terminie składania oświadczeń majątkowych;  
 zapoznał z pismem Burmistrza Ozimka dotyczące rocznych umorzeń – stanowi 

załącznik do protokołu;   
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Głos w dyskusji w sprawach róŜnych zabrał Przewodniczący Komisji Ochrony 
Środowiska….A. Gryc – mówiąc, iŜ miał nadzieję, Ŝe będzie miał moŜliwość zwrócenia się 
na dzisiejszej sesji do sołtysów i przewodniczących zarządów, ale niestety juŜ ich nie ma,               
z prośbą o przygotowanie informacji na temat uwag i spostrzeŜeń dotyczących zimowego 
utrzymania dróg, gdyŜ w miesiącu kwietniu komisja będzie się zajmować tym tematem.  
Na koniec zwrócił się z apelem, aby wziąć udział w głosowaniu – cała sprawa opisana jest             
w NTO – na najlepszą jednostkę OSP w województwie oraz najlepszego straŜaka. 
Przypomniał, Ŝe udział w tym plebiscycie bierze OSP Schodnia, oraz straŜacy z Gminy 
Ozimek.   
Burmistrz Ozimka J. Labus – mówiąc o fakcie, iŜ coraz więcej przedsiębiorców zgłasza się  
w sprawie kryzysu. Jego zdaniem temat jest bardzo obszerny i trudy więc naleŜy się nad tym 
zastanowić. Poinformował równieŜ, iŜ Z-cą Przewodniczącego Zarządu ,,DINOPARK” został 
Pan Krzysztof Koźlik. Następnie przekazał Radzie pozdrowienia ze szpitala od Radnego 
Powiatu Norberta Halupczoka, który ze względów zdrowotnych nie mógł dziś uczestniczyć       
w dzisiejszej sesji.   
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – podziękował w imieniu Rady i prosił równieŜ                    
o przekazanie pozdrowień jak i Ŝyczeń szybkiego powrotu do zdrowia.   
 
Nikt więcej nie zabrał głosu. 
 
Przewodniczący Rady wobec wyczerpania porządku obrad Sesji podziękował wszystkim 
zebranym za udział i zamkną XXXII Sesję Rady Miejskiej w Ozimku. 
 

Sesja trwała od godziny 15 15 do godziny  19 35 

 
 
PROTOKOŁOWAŁA :                     SEKRETARZ :                         PRZEWODNICZYŁ:  
 
 
 


